

وزارة الصناعة والمعادن

الشركة العامة للفحص والتأهيل الهندسي

م/ اعلان فرصة استثمارية

اشارة الى موافقة دائرة الاستثمارات في وزارة الصناعة والمعادن ضمن كتابهم المرقم (40261) في 30/12/2020 .

يسر الشركة العامة للفحص والتأهيل الهندسي احدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن أن تعلن عن فرصة استثمارية (نقل التكنولوجيا لجميع الاجهزة الطبية لغرض اجراء عمليات الصيانة والتأهيل مع التخاويل) لذا تدعو شركتنا كافة المستثمرين والشركات العراقية والعربية والاجنبية ذات الخبرة والاختصاص لتقديم عروضهم للاشتراك في الفرصة الاستثمارية اعلاه فعلى الراغبين تقديم طلباتهم مباشرة في مقر الشركة الكائن في (بغداد - السيدة - طريق الحلة السريع) .

الشروط العامة

- 1- تكون الافضلية للشركات العالمية المختصة في المجال المطلوب وكذلك يمكن قبول العروض من اي شركات اخرى أو مؤسسات مالية أو تجارية أو مستثمرين أو اصحاب رؤوس الاموال ترفق معها وثائق تعاقدها وتعاونها (تخويل أو وكالة أو مشاركة) مع شركات مصنعة متخصصة سائدة في المجال المعن عنه .
- 2- أن يكون مضي على تأسيسها مدة لا تقل عن (2) سنة .
- 3- تقديم وثائقها من شهادة التأسيس ، البيانات المالية (باللغة الانكليزية للشركات غير العربية) لآخر سنتين (مصادق عليها من مكتب محاسب قانوني أو شركة تدقيق دولية على أن تصدق كافة الوثائق من قبل سفارة جمهورية العراق في بلد الشركة) مع نسخة مترجمة عربية قانونية
- 4- تقديم مطبوعات أو نشرات تعريفية حول اعمالها .
- 5- تقديم ما يثبت امكانية الشركة بنقل التكنولوجيا والتدريب والتخاويل .
- 6- تقديم خطاب ضمان بمبلغ (100،000) مائة الف دولار يعد الاحالة وقبل توقيع العقد .
- 7- ان يقدم اعمال مماثلة في هذا المجال .
- 8- شهادة تسجيل الشركة مصدقة من قبل سفارة جمهورية العراق في البلد الذي صدرت منه بالنسبة للشركات العربية والاجنبية .
- 9- ان يكون قادراً على تدريب كوادر الشركة والحصول على التخاويل اللازمة .
- 10- ان يساهم في تقديم الاجهزة والمعدات والاليات في الشركة .
- 11- ان يساهم في صرف بعض رواتب الموظفين التي سيتم الاتفاق عليها مع ادارة الشركة .

12- يهمل أي عطاء غير مستوفي للشروط اعلاه ولا يعتمد به قانونياً .

13- اعتماد ما ورد في اعمام الامانة العامة لمجلس الوزراء / الدائرة القانونية ذي العدد

ق/2/1/59/09827 في 13/3/2018 بخصوص احكام المادة (14) من نظام فروع الشركات الاجنبية رقم (2) لسنة 2017 بخصوص اجازة التأسيس ووجوب فتح فرع مسجل في العراق عند التعاقد وتسجيله اصولياً لدى مسجل الشركات خلال مدة (3) اشهر من تاريخ التوقيع أو فرع للشركات الموصوفة في (1) اعلاه المتعاقدة مع المتخصصة .

14- يتم شمول الشركات والمؤسسات المالية والجهات الاخرى غير الصناعية والمستثمرين واصحاب رؤوس الاموال المنوه عنهم في (1) اعلاه بتقديم ما جاء بالفقرات للشركات المتخصصة الساندة لها .

15- خضوع العقد الى القوانين والتشريعات العراقية لفض النزاع ان وجدت ويكون القضاء العراقي هو المختص في النظر بالنزاع .

16- يتحمل من ترسو عليه الفرصة الاستثمارية اجور الدعاية والاعلان .

علماً ان تاريخ التقديم على الفرصة الاستثمارية اعلاه هو يوم الثلاثاء المصادف 2021/ 1/6 وتاريخ غلق الفرصة الاستثمارية يوم الخميس المصادف 2021/ 7 /1 الساعة الثانية عشر ظهراً ، وفي حالة عدم ورود عروض خلال هذه الفترة يمدد الاعلان لفترة شهر اخر .

و للمزيد من المعلومات يرجى الاطلاع على الموقع الالكتروني للشركة .

البريد الالكتروني: siei.mahed@gmail.com / siei_mahed@yahoo.com

الموقع الالكتروني: www.siei.gov.iq

علاء الدين عبد الحسين عني
المدير العام وكالة
رئيس مجلس الإدارة
2021/ /

Ministry of Industry and Minerals

State company for Inspection & engineering Rehabilitation

Sub / Investment opportunity Advertisement

According to the approval of Investment directorate in the ministry & Industry & Minerals within their letter Ref. 40261 on 30/12/2020.

The state company for Inspection & Engineering Rehabilitation pleased to announce an Investment opportunity in the field of (Technology Transfer for all medical equipments for maintenance and rehabilitation with their authorization) Therefore, our company invites all Iraqi, Arab and foreign investors and companies with experience and expertise to submit their offers to participate in the investment opportunity Above, those wishing to submit their requests directly at the company's headquarters, located in (Baghdad - Sayyidiya - Hilla Express Road) to obtain investment opportunity papers through the Commercial Department.

General Conditions

- 1 - The priority will be for international companies specialized in the required field, as well as offers can be accepted from any other companies, financial or commercial institutions, investors or capital owners attached with them documents of their contract and cooperation (authorization, agency or partnership) with specialized manufacturing companies prevailing and according to the jurisdiction that will be Enter it.
- 2- the company should be established for a period of not less than (2) years.
- 3- Submit it documents from the Certificate of Incorporation, the financial statements (in English for non-Arab companies) for the last two years (certified by the office of a chartered accountant or an international auditing company, provided that all documents are certified by the Embassy of the Republic of Iraq in the company's country) with a translated Arabic legal copy .
- 4- Providing publications or informative brochures about its business.
- 5 - Submit a letter of confirmation from reliable, accredited banks confirming their financial efficiency and their dealings with a statement Supporting funds and deposits for the last fiscal year certified by an auditor and the Council of Profession, Control and Auditing of Accounts for Iraqi companies inside Iraq and according to the Seals of the Profession Council contained in the uncles of the Department of Internal Control and Auditing, Issue 1759 on 9\1\2019 , or from a republican embassy Iraq is in the country of non-Iraqi companies.
- 6 - Provide lists of the machinery and equipment available to the company and prepare for the transfer of technology and training, with details of the amounts allocated for each item .
- 7- Submitting a letter of guarantee in the amount of (\$100,000) one hundred thousand dollars after the assignment and before signing the contract.

8- To perform similar works in this field.

9 - Submit a list of the machinery and equipment owned by the investing company.

10 - A financial guarantee from an approved bank

11 - For Iraqi and Arab companies to submit a technical support agency from an international company, according to the nature of the work that will be entered into

12 - The company registration certificate approved by the Embassy of the Republic of Iraq in the country from which it was issued For Arab and foreign companies.

13- He must be able to train the company's staff and obtain the necessary authorizations.

14 - To contribute to the provision of devices, equipment and machinery in the company.

15 - To contribute to paycheck of some of the employees 'salaries that will be agreed upon with the company's management.

16 - Any bid that does not meet the above conditions is neglected and is not legally approved.

17- The publicity and advertising fees shall be borne by whoever is awarded the investment opportunity.

Note that the date of submission of the above investment opportunity is on Sunday 2/5/2021, and the closing date of the investment opportunity is on Wednesday 2/6/2021 at twelve noon, and in case that no offers are received during this period, the advertisement is extended for another month.

For more information, please see the company's.

website. Email: sieimahed@yahoo.com siei.mahed@gmail.com

Website: www.siei.gov.iq

Aia,edin abdulhussain ali

Director General

Chairman

Board of Directors

/ / 2021